



Verslag algemene vergadering 2 17/10

Aanwezigen:

- StuW-bestuur: Notick De Vlamynck (Voorzitter), Zoé Cruyt (Vicevoorzitter), Arthur Deruytter (Penningmeester), Jan-Pieter Baert (Digitalisering), Jules Vandenbrouck (Onderwijs)
- Stemgerechtigde leden: Caitlin Ellaby (Biologie), Thano Dermul (Biologie), Lisa Ronsyn (Wiskunde), Mathijs van Noort (Wiskunde), Quinten Froyman (BCBT), Xander Thienpont (Chemie), Wannes Soenen (Chemie), Tibo Caterin (GSR, Chemie)

Notulist: Zoé Cruyt

0 Goedkeuring agenda en vorig verslag

De agenda en het verslag van vorige vergadering is [hier](#) te vinden. De vergadering begint met een voorstellingsronde. Norick overloopt de agenda.

Stemming: unaniem voor goedkeuring verslag en rest van de agenda.

1 Doorstroom

De doorstroom is [hier](#) te vinden. Norick overloopt het document. Buiten de onderstaande toelichtingen zijn er geen aanpassingen.

Bibliotheekcommissie

De 2 bestaande leden geven hun mandaat af aan 2 nieuwe leden, Caitlin (hier aanwezig) en Ninh Trac (BCBT).

Chemica

Heeft problemen gehad met de huisbewaarder ivm de lounge

Geografica en Geologica

Tegen boeken in containers; bib: waarde boeken te laag en oud als content nuttig dan gedigitaliseerd, boekentoren, krook al gekozen.

2 Voorstelling GSR bestuurders onderwijs

De presentatie over de voorstelling GSR bestuurder onderwijs is [hier](#) te vinden.

Tibo begint zijn presentatie met een introductie van zichzelf en de GSR. Hij laat weten wat de GSR kan doen voor studenten en dat ze projectaanvragen met financiële steun mogen stellen. Reclame voor open posities werden niet overlopen. De GSR is bezig om naast de stuver badges ook een keuzevak aan te bieden. Tibo vraagt aan de aanwezige stuvers wat ze in een breedvormend keuzevak willen hebben en de discussie begint.

[19:40] Lisa en Mathijs verlaten de vergadering.

Jules vraagt of dit vak universiteitsbreed zal zijn. Tibo bevestigt dit en stelt voor dat stuvvers vrijstellingen zouden kunnen krijgen. Arthur vraagt of dit iets zoals het quetelet colleges zal zijn of een vak dat je bovenop je 60 studiepunten moet opnemen? Hierbovenop geeft Jules de opmerking dat dat dit vak extra werk is voor stuvvers en ze niet direct belonen. Tibo gaat hierop in en meldt dat de doelgroep niet perse stuvvers zijn maar wel studenten die soft skills willen verkrijgen of uitbreiden.

Xander gaat terug in op de vraag van Arthur; mag je wel een vak bovenop je curriculum nemen. Hieraan voegt Jules dat voor sommige stuvvers die het keuzevak zouden opnemen een keuzevak opnemen moeilijk is. Arthur voegt hieraan toe dat weinig richtingen keuzevakken hebben, wel minors. Jules stelt voor stuvvers uit te nodigen voor lezingen, een student moet niet persé studiepunten opnemen.

Tibo stelt volgende vraag aan de AV, wanneer wordt dit vak gegeven? Norick duidt erop dat er gedacht moet worden of het vak een semestervak of jaarvak wordt. Arthur zegt dat het vak opnemen in het begin van je studenten loopbaan nuttig kan zijn voor de rest van je stuvverschap en als je het vak op het einde zou opnemen heb je veel vrijstellingen en zou het niet nuttig meer zijn als stuver. Hierop duidt Tibo dat het vak de bedoeling heeft soft skills te verbeteren en niet op het creëren van stuvvers. Ook voor buiten Ugent zal het curriculum een bewijs zijn van de verworven skills.

3 Terugkoppeling Introductiedag

Het voorbereide document is [hier](#) te vinden.

Jules vraagt of de onderwijsdirecteur en decaan aanwezig waren bij de introductiedag van de buitenlandse studenten. Dit blijkt van niet. Jules vraagt dat deze aanwezig zijn. Enkel Regine Colen was aanwezig voor de internationale studenten.

Caitlin laat weten dat er heel veel herhaling was in de speeches. Hierbij weten we dat Caitlin zei dat er heel veel herhaling was in de speeches. Hierbij nemen we mee dat Caitlin vond dat er heel veel herhaling was in de speeches.

4 Terugkoppeling Stuverreceptie

Het voorbereidende document is [hier](#) te vinden.

De bespreking start met hoe meer OC voorzitters te hebben op de receptie. Jules stelt voor dat StuW kan vragen aan de onderwijsdirecteur dat hij vraagt aan de voorzitters om te komen. Tibo ziet niemand graag.

De bespreking gaat verder met de vraag hoe meer stuvvers te hebben op de receptie. Norick stelt voor dat er meer reclame gemaakt wordt op de openingsdag en aan de niet-stuvvers. Ook kan op de receptie duidelijk gemaakt worden voor welke commissies posities open staan. Ook wilt StuW eerstejaars focus op OC's om hen dichter bij StuW te betrekken via jaarverantwoordelijke van de kringen. Dit kan doorgetrokken worden naar Charlotte om algemeen voor OC eerstejaars info te geven.

5 Communicatie faculteit

Het voorbereidende document is [hier](#) te vinden.

Norick overloopt het document.

De discussie start over hoe we als faculteit meer eenheid kunnen hebben. Arthur zegt dat dat een naamsverandering heel veel zal kosten financieel en qua moeite met de regelgeving. Voor een grotere internationale outreach wilt Jules een pagina van de Faculteit wetenschappen met info specifiek voor buitenlandse studenten; hierin kan info over het aantal studenten, doctoraten, proffen en prestaties die leden van FW hebben behaald. Het idee kwam ook om op de infodag een faculteits stand te plaatsen waar medewerkers van het monitoraat zouden kunnen staan.

6 Ijkingstoetsen

Jules introduceert het punt door het vermelden welke richtingen ijkingstoetsen verplicht zijn. Vanaf volgend jaar bij de richtingen waarbij een ijkingstoets verplicht is zal een remediëring horen. Dit zullen lessen met kennisclips, zelfstandig door te nemen, op Ufora zijn. Er was een voorstel voor een puntensysteem maar dit is geweigerd door Ugent. De testen zullen chemie en wiskunde gericht zijn.

Een bespreking begint. Caitlin zou dit project samen met de vakantiecursussen willen zien. Jules zegt dat op Ufora de voortgang van de student aan oasis kan gelinkt worden waardoor dit niet gelinkt kan worden aan een vakantiecursus. Tibo vindt dat het een probleem is als de remediëring niet verplicht is.

7 Varia

Thano vraagt hoe men aan de doorstroom geraakt en wat erin mag. Het antwoord is alles student gerelateerd; proffen aanschaffen, vakken veranderen, goed nieuws.

Xander wou een klein broodje.

Tibo vraagt een update over de jobbeurs aan StuW. Arthur laat weten dat de template voor de site klaar is. Jules stelt voor dat StuW een DB zal houden voor een taakverdeling. Norick laat weten dat dit niet in detail besproken zal worden op AV's omdat niet alles publiek mag.

Tibo vraagt of er een werkgroep zal komen. Norick zegt voorlopig niet en dat er op dit moment geen voordeel is in een werkgroep. Wel zal er een extra doorstroom punt toegevoegd worden over de jobbeurs.

Tibo vraagt ook een update over de blok@S5 en dat er vrijwilligers moeten gezocht worden. Norick deelt mee dat zolang de gebouwen verwarmd worden de blok locaties behouden worden met de kringen. Als de Ugent gesloten is zal de pc-klas hopper of de bib met vrijwilligers ter beschikking zijn samen met de resto. Met Gbk zal er gekeken worden voor een locatie op Ledeganck. Tibo laat weten dat de reservaties best tegen 15-11 gereserveerd zijn. Norick zegt ook dat in de verlofweek eventueel de werkgroep lokalen kunnen gebruikt worden. StuW zal kijken voor vrijwilligers via sociale media en reclame in de resto.

(quote: *"misbruik maken van zwangere vrouwen"* - Norick)

Norick heeft als varia punt het opfleuren van de lounge. Een beamer en een prikbord kwamen als haalbaar voorstel.